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Zápis č. 1/2023 

ze zasedání valné hromady Svazku Lipenských obcí 

ze dne 12.5.2023 

 

 

Místo konání zasedání:   Loučovice  

Přítomni zástupci člen. obcí:  Černá v Pošumaví, Frymburk, Loučovice, Přední Výtoň, 

Lipno nad Vltavou, Hořice na Šumavě, Nová Pec 

Omluveni:  Vyšší Brod, Horní Planá 

Hosté:  Jiří Mánek, Turistický spolek Lipensko 

 

 

 

 

 

1. Na úvod jednání bylo konstatováno, že valná hromada Svazku Lipenských obcí je 

usnášeníschopná. 

  

2. Určený ověřovatel zápisu:  obec Lipno nad Vltavou – Zdeněk Zídek - starosta 

 

Městys Hořice na Šumavě – Martin Madej, starosta  

 

 

3. Zasedání zahájeno:         09.10 hod. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Program VH SLO: 

 

1. Turistický spolek Lipenska – budoucí zajištění financování aktivit a fungování spolku 

(host Jiří Mánek, předseda) 

2. Agenda SLO 

3. Různé a diskuse 

 

 

Valná hromada SLO přistoupila ke schválení programu: 

Hlasování:  pro          -   7 hlasů 

                   proti        -   0 hlasů 

                  zdržel se  -   0 hlasů       

č. usnesení 1/1/2023: 

Valná hromada Svazku Lipenských obcí schvaluje program zasedání Valné hromady 

Svazku Lipenských obcí konané dne 12.5.2023 v Loučovicích. 

 

Průběh jednání: 

1. Turistický spolek Lipenska – budoucí zajištění financování aktivit a fungování spolku 

Jiří Mánek, předseda Turistického spolku Lipenska (TSL), informoval přítomné o činnosti a 

hospodaření TSL. Dále představil hlavní závěry z uskutečněného jednání Představenstva 

TSL a Kontrolní komise TSL. Rovněž informoval o plánovaném zasedání Členské schůze 

TSL dne 16.5.2023, na němž by bylo potřeba sdělit k dalšímu směřování TSL stanovisko 

SLO. 

J. Mánek dále připomněl kritéria pro certifikaci společnosti destinačního managementu 

(počet obcí, počet certifikovaných informačních center atd.). TSL má v tomto ohledu od MMR 

výjimku, aby splnila podmínky certifikace (tu musí nutně mít). 

Dále navrhl k diskusi možné řešení, kdy by se na financování činnosti TSL v dalších letech 

podílely členské obce SLO prostřednictvím poplatků za ubytování. 

 

Diskuse: 

O. Řezáč – za městys Frymburk sdělil stanovisko, že se městys nebude podílet na 

financování činnosti TSL podílem z vybraných poplatků za ubytování. 

J. Kubík – za obec Loučovice sdělil stanovisko, že se obec nebude podílet na financování 

činnosti TSL podílem z vybraných poplatků za ubytování. 
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Z. Zídek - za obec Lipno nad Vltavou sdělil stanovisko, že se obec nebude podílet na 

financování činnosti TSL podílem z vybraných poplatků za ubytování. Dále informoval o 

struktuře a výši vybraných ubytovacích poplatků ve vybraných obcích na Lipensku a z toho 

vyplývající nepoměr podílů obcí na případném výběru příspěvku na činnost TSL touto 

formou. I. Pekárková – za obec Černá v Pošumaví sdělila stanovisko, že se obec nebude 

podílet na financování činnosti TSL podílem z vybraných poplatků za ubytování. 

P. Gabriš – za obec Přední Výtoň sdělil stanovisko, že se obec nebude podílet na 

financování činnosti TSL podílem z vybraných poplatků za ubytování. 

M. Madej – za městys Hořice na Šumavě sdělil stanovisko, že se městys nebude podílet na 

financování činnosti TSL podílem z vybraných poplatků za ubytování. 

M. Hrbek – za obec Nová Pec sdělil stanovisko, že se obec nebude podílet na financování 

činnosti TSL podílem z vybraných poplatků za ubytování. 

 

V diskusi byl dále přítomnými zdůrazněn význam cestovního ruchu pro oblast Lipenska jako 

hlavní oblasti ekonomiky celé oblasti. V přípravě je zákon o cestovním ruchu, který určitě pro 

turismus přinese pravidla a nařízení, kterými se bude potřeba řídit také na Lipensku. Bylo 

tedy jednomyslně konstatováno, že strategické je TSL zachovat a postupně jeho činnost 

transformovat směrem k více ekonomickému fungování. 

 

Na základě diskuse byly formulovány následující závěry: 

1. Obce SLO souhlasí s tím, aby TSL byl zachován s tím, že je nutné jej postupně 

transformovat směrem k větší ekonomické samostatnosti. Do doby schválení zákona o 

cestovním ruchu může TSL vyvíjet činnost v omezené míře. 

2. Obce SLO mají vůli přispívat na činnost TSL do budoucích let stejnou výší finančních 

prostředků jako doposud. 

3. Obce SLO souhlasí s tím, aby TSL otevřel svou činnost (např. možnost inzerce) i 

subjektům, kteří nejsou členy TSL. 

 

Valná hromada SLO přistoupila ke schválení programu: 

Hlasování:  pro          -   7 hlasů 

                   proti        -   0 hlasů 

                  zdržel se  -   0 hlasů       

č. usnesení 1/2/2023: 

Valná hromada Svazku Lipenských obcí schvaluje následující usnesení: 

1. Obce SLO souhlasí s tím, aby TSL byl zachován s tím, že je nutné jej postupně 

transformovat směrem k větší ekonomické samostatnosti. Do doby schválení zákona 

o cestovním ruchu může TSL vyvíjet činnost v omezené míře. 
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2. Obce SLO mají vůli přispívat na činnost TSL do budoucích let stejnou výší 

finančních prostředků jako doposud. 

3. Obce SLO souhlasí s tím, aby TSL otevřel svou činnost (např. možnost inzerce) i 

subjektům, kteří nejsou členy TSL. 

 

2. Agenda SLO 

M. Kotoun informoval přítomné o stavu přípravy dokumentace k přezkumu hospodaření SLO 

za rok 2022 (výsledky přezkoumání hospodaření SLO za rok 2022, závěrečný účet Svazku 

Lipenských obcí za rok 2022 a účetní závěrka za rok 2022). Tato dokumentace bude 

projednána na dalším jednání VH SLO. 

 

3.  Různé a diskuse 

Proběhla diskuse týkající se stavu zajištění svozu odpadů v letních měsících na Lipensku. 

  

Termín dalšího jednání SLO byl stanoven na 23.6.2023 od 9:00 v Loučovicích. 

 

Zasedání Valné hromady Svazku Lipenských obcí ukončeno:        11:00 hod 

 

 

 

Zapsal:     Miroslav Kotoun    …………………………. 

 

 

Předseda správní rady SLO:     Jan Kubík    .…………………………. 

 

Zápis ověřil:      

 

        ……………………………. 

obec Lipno nad Vltavou – Zdeněk Zídek - starosta 

 

 

        ……………………………. 

Městys Hořice na Šumavě – Martin Madej, starosta  


